



For immediate release:

1 October 2018

Best Values at NagaWorld!

Phnom Penh, Cambodia, 1 October 2018 – Embark on a gastronomic journey this October at NagaWorld! Savour sensational \$10 creations by award-winning chefs at 10 participating restaurants, showcasing the best of cuisines from all around the world.

For only \$10 each, delight in the highly-prized abalone dish at Fortune Palace or freshly-made squid ink spaghetti at Bistro Romano – both are 2018 World Luxury Restaurant Award winners. Other must-tries include a host of delectable dishes such as river lobster with eggplant, golden-battered prawns with salted egg, pan-fried sea bass, beef tartare, salmon rolls, prawn tofu and popular Southeast Asian selections at participating restaurants Le Gourmet, NagaRock, Korean Grill, The Teppanyaki, Indochine, Golden Bowl, Chopstick and The Vimean - CityWalk.

In addition to exceptional food at great prices, there is also free live entertainment to revel in. The sophisticated NABA Theatre @ Naga2 will showcase the highly popular free show, Viva La Colours, from 5 October till 28 October, every Thursday to Sunday from 7:30pm with an extra show at 4pm on Sunday. Witness this enchanting story of a girl's magical journey to a vibrant multi-coloured dream world starring an international cast of talented performers from Cambodia, Colombia, Taiwan, Mongolia and the Philippines.

The show features exciting costumes, moving set pieces and spectacular illuminations at Cambodia's first 3D video mapping theatre, with singers performing classic pop hits spanning several decades to ensure audiences of all ages are completely entertained. 1,000 free seats are available for each show on a first-come-first-served basis.

Accompanying your enjoyment of the free Viva La Colours show is an incredible offer on the award-winning 2Pangea international buffet dinner. At only \$39 for 2 persons, relish Phnom Penh's longest buffet line packed with premium delicacies and fresh seafood galore, daily from 5:30pm to 10pm. Visit NagaWorld with your family and friends to enjoy the best offers in October!

###



About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, 27 food & beverage outlets and clubs, two all-suite luxurious spas, a state-of-the-art, 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់
ថ្ងៃទី១ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៨

ណាហ្គាវើលដ៍ មានលក់ម្ហូបកំពូលសេដ្ឋាន និងផ្តល់ជូនការសម្តែងសិល្បៈដ៏មហាស្នាម្យ!

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី១ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៨ ៖ ទទួលយកនូវបទពិសោធន៍ដ៏អស្ចារ្យពេញមួយខែ តុលានៅណាហ្គាវើលដ៍! រីករាយពិសាម្ហូបសេដ្ឋានដើមថ្លៃដោយមេចុងកៅឈ្នះពានរង្វាន់កម្រិត ពិភពលោកតម្លៃ ១០ដុល្លារប៉ុណ្ណោះនៅភោជនីយដ្ឋានប្រណីតទាំង ១០ ។

ជាមួយតម្លៃ ១០ដុល្លារប៉ុណ្ណោះក្នុងមួយមុខ លោកអ្នកអាចមករីករាយ និងពិសាម្ហូបបារាំងប៊ុយហា សម្បត្តិនៅភោជនីយដ្ឋានប្រណីតចិន Fortune Palace និងមីកស្រស់លាយមីអ៊ីតាលីនៅភោជនីយដ្ឋាន ឋានប្រណីតអ៊ីតាលី Bistro Romano ដែលភោជនីយដ្ឋានទាំងពីរនេះបានឈ្នះពានរង្វាន់ភោជនីយដ្ឋាន ឋានប្រណីតលំដាប់ពិភពលោកប្រចាំឆ្នាំ ២០១៨ ។ ម្ហូបពិសេសផ្សេងទៀតដែលលោកអ្នកគួរសាក ល្បួង រួមមាន បង្កងទន្លេញាត់ក្នុងគ្រប់ បង្គាប់ពងជាមួយពងទាប្រៃ ត្រីស៊ីបាសចៀន សាច់គោតាត តា ត្រីសាលម៉ុនរុំ តៅហ្វីបង្កា និងម្ហូបសេដ្ឋានដើមប្រចាំតំបន់អាស៊ីអាគ្នេយ៍ជាច្រើនជម្រើសដែល មានបម្រើនៅភោជនីយដ្ឋានបារាំង Le Gourmet ភោជនីយដ្ឋានណាហ្គារ៉ាក់ ភោជនីយដ្ឋានកូរ៉េ Korean Grill ភោជនីយដ្ឋានជប៉ុន Teppanyaki ភោជនីយដ្ឋានឥណ្ឌូចិន Indochine ភោជនីយដ្ឋាន Golden Bowl ភោជនីយដ្ឋាន Chopstick និងភោជនីយដ្ឋានវិមានស៊ីធីរីក ។

បន្ថែមលើម្ហូបពិសេសជាមួយតម្លៃសមរម្យខាងលើ ណាហ្គាវើលដ៍ក៏មានផ្តល់ជូននូវការសម្តែង សិល្បៈផ្ទាល់ឥតគិតថ្លៃផងដែរដើម្បីកំដរអតិថិជនរបស់យើង។ សាលមហោស្រព NABA នៅណាហ្គា តាទី ២ នឹងផ្តល់ជូននូវការសម្តែងសិល្បៈចម្រុះពណ៌ ឬ "Viva La Colours" ដែលបើកឲ្យសាធារណ ជនទូទៅចូលទស្សនាដោយសេរីចាប់ពីថ្ងៃទី ៥ តុលារហូតដល់ថ្ងៃទី ២៨ តុលា ២០១៨ ពីរៀងរាល់ ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ រហូតដល់ថ្ងៃអាទិត្យចាប់ពីម៉ោង ៧:៣០ យប់ និងការសម្តែងពិសេសបន្ថែមនៅរៀង រាល់ថ្ងៃអាទិត្យចាប់ពីម៉ោង ៤ ល្ងាច។ ចូលរួមទស្សនាការសម្តែងសិល្បៈដែលមានសិល្បករ-សិល្ប ការិនីអន្តរជាតិមកពីជុំវិញពិភពលោក ដូចជា ប្រទេសកម្ពុជា កូឡុំប៊ី តៃវ៉ាន់ ម៉ុងហ្គោលី និងហ្វីលីពីន ។ ធានាថា ពិតជាប្លែក និងអស្ចារ្យ!

ការសម្តែងសិល្បៈនេះ នឹងបង្ហាញអំពីរឿងរ៉ាវក្នុងស៊ុបិនរបស់នារីម្នាក់ក្នុងឈុតចម្រុះពណ៌នៅក្នុង សាលមហោស្រពបច្ចេកវិទ្យាវីដេអូ 3D mapping ដែលមានរូបភាព និងពន្លឺដ៏អស្ចារ្យដែលធ្វើឲ្យទស្ស សនិកជនគ្រប់វ័យទទួលបាននូវអារម្មណ៍ពិសេសប្លែកមិនអាចបំភ្លេចបាន! ផ្តល់ជូនកៅអី ១០០០ ឥតគិតថ្លៃ មកមុន បានមុន ។



បន្ទាប់ពីទស្សនាការសម្តែងរួច លោកអ្នកអាចមកពិសាអាហារប៊ុហ្វេអន្តរជាតិ និងគ្រឿងសមុទ្រ ពេលល្ងាចដែលមានច្រើនមុខជាងគេក្នុងរាជធានីភ្នំពេញនៅភោជនីយដ្ឋានប្រណីត 2Pangea តម្លៃ ៣៩ដុល្លារសម្រាប់ ២ នាក់ រៀងរាល់ថ្ងៃ ចាប់ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាចដល់ម៉ោង ១០ យប់ ។ សូមនាំក្រុម គ្រួសារ និងមិត្តភក្តិទទួលយកការផ្តល់ជូនពិសេសនេះពេញមួយខែតុលានៅណាហ្គាវើលដ៍!

###

អំពីណាហ្គាវើលដ៍

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វីត និងដីលុច្បជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្បៀប្រណីតពីរ សាលមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញ ម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលប្រជុំដែលបំពាក់ដោយបរិក្ខារទំនើបៗ ។ សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទង ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>ភក្តា ភោគ សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



即日发布

2018年10月1日

金界超值好享与您有约

金边 10 月 1 日讯 · 美好十月 · 在金界开展您的美食之旅吧！尽情享受 10 家金界餐厅得奖厨师 · 为您精心烹制的特色美食 · 尝遍国际佳肴 · 每道只需 10 美元！

无论在御品轩中餐厅享用令人垂涎三尺的鲍鱼特饌 · 或在 Bistro Romano 意式餐厅品尝鲜制鱿鱼墨汁意面 · 都能尝到这两家荣获 2018 年最佳奢华餐厅之高水准佳肴 · 只需 10 美元 · 就能尽享金牌特饌。

除此之外 · 您还能在金界旗下的国际料理餐厅如法式餐厅 Le Gourmet · 墨式德州餐厅 NagaRock · 韩式餐厅 Korean Grill · 日式餐厅 The Teppanyaki · 中南半岛餐厅 Indochine · 金大碗港式茶餐厅 · 筷子馆及御皇街餐厅 · 分别尝到茄子河龙虾米粉 · 黄金虾炒饭 · 香煎海鲈 · 牛肉拌饭 · 三文鱼卷 · 鲜虾酿豆腐 · 以及东南亚广受欢迎的美食。

享用物超所值的特饌之后 · 还有精彩绝伦的免费表演等着您！从 10 月 5 日至 28 日 · 每逢周四至周日 · 记得前来金界 2 的 NABA 歌剧院 · 就能欣赏到备受好评的“炫彩人生”特备演出 · 表演时间为晚上 7 时 30 分开始；周日另设加场 · 时间为下午 4 时开始。

这场目眩神迷的演出 · 讲述一名平凡女子的魔幻炫彩之旅 · 在璀璨的色彩中找到人生的意义。这项世界级的表演 · 汇聚了来自柬埔寨、哥伦比亚、台湾、蒙古及菲律宾的国际表演者 · 让表演更添精彩。

表演中 · 光鲜亮丽的服饰和气势磅礴的灯照 · 令人叹为观止 · 这也是柬埔寨首家 3D 影音映像映射的歌剧院。歌手咏唱着跨越数十载的经典名曲 · 让不同年龄阶层的观众都能找到共鸣。每场演出限定 1,000 观众席 · 先到先坐。



等待或观赏免费表演后，正是品尝美食大好时机，前往歌剧院对面的得奖自助餐厅金大庭，享用国际自助晚餐，两人只需 39 美元，就能尝到全城最长的自助美食，包括各种海鲜和特色佳肴，晚餐时间从傍晚 5 时 30 分至晚上 10 时。

完美十月，尽享最佳特惠，我们与您有约！

###

关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店套房及豪华客房、27 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士 资深市场传讯经理 电话: (+855) 10 737 684 电邮: melanieloong@nagaworld.com	李嘉宝女士 资深市场传讯主任 电话: (+855) 10 859 113 电邮: britneyli@nagaworld.com
--	---